

ENROLLMENT 入學申請

Haines is a neighborhood school serving all students that live within the Haines boundary.

[Click here for the CPS School Locator.](#) (Type in your home address to find your neighborhood school.)

興氏學校是一所社區學校，為居住在區內的所有學生提供服務。

點擊此處獲知芝加哥公立學校的返區分界線。（輸入您的家庭住址以查找您附近的學校。）

[Click here for the Haines School Boundary Map](#)

點擊此處查看興氏學校的分界地圖

For non-neighborhood students, please visit [GoCPS](#) for more information about the application process.

對於不是區內的學生，請上這網站[GoCPS](#) 了解有關申請流程的更多信息。

2023 – 2024 School Year Enrollment 入學申請

Pre-Kindergarten (4 years old by September 1 2023) enrollment will start online on Tuesday, April 11, 2023 9:00 a.m. Limited spaces. Students will be selected by the Early Childhood Office. No In-person registration. If you need assistance with the online registration at school, please contact the school office to set up an appointment schedule.

幼兒園（2023年9月1日滿4歲）報名將於2023年4月11日星期二上午9:00在網上開始，名額有限，學生將由幼兒辦公室挑選，不設來校登記，如果您在網上申請註冊方面需要幫助，請聯繫學校辦公室以安排預約時間。

[Click here for brief information about Pre-K registration](#) or go to the Office of Early Childhood website for more detail and application: <http://chicagoearlylearning.org>

點單擊此處了解有關幼兒園申請的簡要信息，或上幼兒童辦事處網站了解更多詳情和申請事宜：<http://chicagoearlylearning.org>

Pre-K students have no school boundary. However, when they are promoted to Kindergarten, students must attend their home school according to their home address.

幼兒園學生並沒有學校界限，然而，當他們明年升入幼稚園時，他們應該根據他們的地址在他們地區的學校上學。

Kindergarten to 8th grade In-person at school registration will start Monday, May 1, 2023.

[Click here for registration instructions and forms.](#)

幼稚園至8年級的在校註冊將於2023年5月1日星期一開始。

點單擊此處獲取註冊說明和表格。